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)From: 5.1.2e

Sent: Tue 10/6/2020 7:39:44 PM

Subject: FW: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7oktober:

Received: Tue 10/6/2020 7:39:44 PM

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:[EXECIEXEXN0 minvs ol
Datum: dinsdag 06 okt. 2020 9:36 PM

Onderwerp: RE: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7 oktober:

De nota is al cf oude lijn richting MMZS, dus lijkt mij goed wanneer duidelijk wordt aangegeven richting haar wanneer de lijn
verandert en waarom (en wat we daar als VWS van vinden). Stemmen jullie dit ook met af?

Van:BEE @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 6 oktober 2020 19:55

Onderwerp: FW: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7 oktober:

Zie onderstaande over de het fieldlab morgen.

klopt het dat het onderwerp niet naar het ACC wordt doorgeleid?

Het lijkt mij niet handig om onderstaande mee te geven voor morgenavond. Dan heeft het de voorkeur dat we aangeven

dat nog wordt gesproken in hoeverre een advies aan het OMT noodzakelijjk is. Dit heb ik ook tegenBE cezegd. Het Lijkt
me niet dat het DOC zonder onderliggende stukken een dergelijk oordeel kan vormen. Ook voor de beeldvorming: als iets

ihkv wetenschap wordt onderzocht, kunnen maatregelen worden losgelaten? Dat lijkt me niet wenselijk.

Moet lierop worden geintervemeerd?
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[520JBorc[SNE sia oi (een minceai>
Onderwerp: Urgent: aanpassing Voorbereiding van Bewindsliedenoverleg van 7 oktober:

Beste ledereen,

Ik krijg vanuit verschillende kanten van jullie vragen hoe we morgen nu het bewindsliedenoverleg ingaan, gezien de uitkomst

van het DOC van afgelopen middag. Hieronder kort een weergave van het DOC, de huidige voorbereiding + de 4 voorliggende
beslispunten (afgestemd met de sector) en het voorstel voor een nieuwe reactie (nog politiek afstemmen). Verder is mijn Stas

nu bezig om bilateraal met jullie bewindslieden te overleggen over de inzet van aankomende avond. Haar secretariaat is bezig
om een BBO morgen in te lassen zodat de bewindslieden ook met hun vieren dit kunnen bespreken.

Ik hoor graag of het onderstaande voorstel ook voor jullie acceptabel is en indien ja graag dan ook verwerken in de

voorbereiding van jullie bewindslieden.

Huidige stavaza + voorstel voor Kabinetsreactie:

DOC

* In DOC is besloten dat een OMT-advies niet noodzakelijk is en ook geen doorgeleiding richting ACC en MCC.

+ Dat dit op bestuurlijk niveau met de relevante Ministers een besluit genomen kan worden over het voorstel om de

diverse praktijktesten rondom de 4 Typologieén wel/niet toe te staan.

+ Dat het gevoel binnen DOC was, dat we dit moeten doen, ongeacht het epidemiologisch beeld, zangezien er altijd pieken
en dalen daarin zijn en je zo anders nooit tot experimenten kan komen (telkens als de voorbereiding start zou je in theorie

weer een piek kunnnen tegenkomen).
* Dat de voorstelde praktijktesten passen in de huidige aanpak om meer data te generen op basis waarvan mogelijk

beleidswijziging kunnen worden doorgevoerd.
+ Dat het toelaten van testevents nog niet inhoudt dat er automatisch aanpassing plaats vindt tzt van de huidige

maatregelen.

Huidige voorbereiding zoals staat in de geannoteerde agenda die gedeeld is met alle departementen:

4 Beslispunten:
1. Akkoord op het voorleggen van de vier type evenementen aan het OMT zodat zij kunnen adviseren

of deze 4 typologieén (Met inbegrip van een uitgewerkte set van preventieve maatregelen) de

basis kunnen vormen voor de praktijktesten en mogelijk latere aanpassing van beleid en sectorale

veiligheidsprotocollen?

2. Akkoord om, na OMT-advies en goedkeuring door het Kabinet, te kunnen starten met het

voorbereiden en uitvoeren van pilotevents type | en ll, lll, IV — starten met type | - rond eind

oktober/begin november (mits het epidemioclogisch beeld dit toelaat).
3. Akkoord, dat de Eventsector betrokken wordt bij validatie sneltesten

4. Indien blijkt dat de uitkomsten van de testevents, validatieprogramma sneltesten en andere

mogelijke onderzoeken aanpassing van de huidige maatregelen mogelijk maakt, dat de overheid

zich inspant om dit zsm om te zetten in nieuw beleid (liefst eind 2020/begin 2021).

Het huidige Advies in relatie van de 4 Beslispunten:
* Voor beslispunten 1,2 en 4: T.a.v. van het toelaten van testevents, het gebruik van de 4 typologieén en urgent om

zetten in beleid (voorkeur sector liefst eind dit jaar of begin 2021) het Kabinet eerst een OMT-adviesaanvraag zal doen,
alvorens een Kabinetsbesluit te nemen. Dat dit gedeeld zou worden met de sector.

Voorstel voor inzet 4 bewindslieden (nog niet politiek afgestemd):
* Voor Beslispunten 1,2 en 4: Dat het Kabinet het plan van de sector van voldoende kwaliteit acht om op korte termijn

een Kabinetsbesluit hierover te nemen en zo spoedig de sector hierover zal informeren. Dat daarbij het vergaren van “data

ter ondersteuning van beleid” past in de huidige Kabinetsaanpak. Het Kabinet waardeert daarbij dat de sector in goed

overleg met de wetenschap dit op zo korte termijn voor elkaar heeft gekregen. VRAAG: WIE GAAT DIT NAMENS KABINET

DIT INBRENGEN IN DE VERGADERING?

* Beslispunt 3: Is reeds positief op geantwoord (heeft Komal bevestigd)

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u



niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezonden,
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te

verwijderen.
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard

ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch

verzenden van berichten.
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